
         

 

Referat af bestyrelsesmøde. D 6/12-17d.06.12.2017 kl. 17.30 

Fælleshuset i 34A 

 

Afbud til mødet og spisning meldes til Cannie 

 

Deltagere: Qasir, Peter, Jannie, Cannie, og Simon Bødker BO-Vest 

Afbud: Lars, Gertrud og Carlo 

 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde 

4. Nyt fra administrationen/opfølgning af punkter fra sidst 

5. Budgetkontrol/aktionsliste/kopimaskine/adgangskontrol/vaskeri 

6. Ny afdelingsleder 

7. Samarbejde med Læhegnet  

8. Kommende møder/ kurser/ arrangementer 

9. Nyt fra styregruppen og ABC  

10. Post til/fra Bo-Vest 

11. Nyt fra kassereren 

12. Frokost med frivillige og ejendomskontoret 

13. Nyt fra udvalgene/aktiviteterne 

14. Evt. 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde. D 6/12-17. 

 

Fremmødt var Qasir, Cannie, Peter, Jannie. 



 

1. Qasir. Dirigent Jannie Referant. 

 

2. Dagsorden godkendt, dog udsættes punkterne 4. 5. Og 7. Til næste 

bestyrelsesmøde d 10/1-18. 

 

3. Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt. 

 

6. Bestyrelses repsentanter 2 fra Banehegnet og 3 fra Blokland deltog i 

ansættelsesmøde med Simon 

    Der blev peget på at ansætte Carsten Skov som så starter D. 2/1-18. 

 

8. Bestyrelsesmødet D. 3/1-18 udsættes til D. 10/1-18. 

    Fælles morgenmad - med driften, ABC, og Banehegnet muligvis D. 

2/1-18. Mere info følger. 

    Cafemøde om genhusning i midt Januar 2018. Der vil blive udsendt 

skemaer til beboerne,  

    Hvor Anne fra social respons - Qasir - Gertrud og Giv mødes og 

planlægger hvad der skal tales om på  

    Dette cafemøde. 

 

9. Der er ansat ny aktivitets koordinator Ingrid som kommer fra T13 i 

Brøndby Ingrid starter i Januar. 

    Ingrid vil sidde i fælleshus 1 gang om ugen. 

    Styregruppen har besluttet at der fremadrettet vil være tema møder 

1 gang MD. 

    Peter indtræder i styregruppen istedet for Kirsten Jønson  

 

10. Ingen post. 

 

11. Bankbeholdning.       5947.04  

      Kassebeholdning      1783.50 regnskab bliver afleveret for sep. Okt. 

Nov. Til Bo-Vest. 

 



12. Frokost med de frivillige, driften, og bestyrelsen dato for dette 

aftales på næste bestyrelsesmøde 10/1-18. 

 

13. Banko er afsluttet der var 3 beboere fra Banehegnet resten var fra 

Blokland der var omkring 21 fremmødte  

      Folk efterlyste mere banko, muligt det vil starte op igen i det nye år. 

      Kreaklub fungere ganske godt pænt fremmøde  

      Der skal afleveres regnskab fra div klubber og foreninger OL. Til 

vores bestyrelsesmøde D 10/1-18. 

 

      Qasir står for maden til næste bestyrelsesmøde.  

 

       Håber dette referat er godt nok mvh Jannie 😊 


